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Z á p i s n i c a  

z    ô s m e h o   zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného dňa 
26. októbra 2022 o 14.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu 

v Krupine 
___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  
Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
Neprítomní: Ing. Jozef Lutter, Mgr. Anna Surovcová 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan 
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová 
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol primátor mesta 
Ing. Radoslav Vazan. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo zvolané 
v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet prítomných 
poslancov je 10 a je uznášania schopné.  
Neprítomní: Ing. Jozef Lutter, Mgr. Anna Surovcová 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 285/2022-MsZ                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
  1.   Otvorenie – primátor mesta 
  2.   Správa o činnosti MsR v Krupine - primátor mesta 
  3. .Schválenie návrhu Dodatku č. 2 a návrhu Dodatku č. 3 Zmluvy o dielo, ktorej predmetom je 

...............zhotovenie diela „Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v Krupine“ – Ing. 

...............Belláková  
  4. .Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku 

..............."Detské.inkluzívne ihrisko RODINKA v Krupine" – Ing. Belláková 

  5.   Výstupy z komisií: 
        - Komisia rozvoja mesta.  - oddelenie správy majetku mesta – Ing. Maliniaková                            
                                                 - oddelenie školstva a organizačné oddelenie – Ing. Žabková 
                                                 - ekonomické oddelenie – Ing. Slúková 
  6. .Stanovisko hlavnej kontrolórky Mesta Krupina k dodržaniu podmienok na prijatie návratných      
.........zdrojov financovania – hlavná kontrolórka 
  7.   Rôzne . 
  8.   Záver . 

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
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neprítomní: Mgr. Anna Surovcová, Ing. Jozef Lutter 
ospravedlnený: 0 
 
Návrh na úpravu programu: 
Primátor mesta- dal návrh na doplnenie do bodu rôzne- Memorandum o spolupráci 
uzavreté medzi Mestom Krupina a spoločnosťou VIAKORP s.r.o., ktorého 
predmetom je spolupráca pri vybudovaní Pumptrackovej dráhy s názvom  
PUMPTRACK VIAKORP ARÉNA KRUPINA.  
za: 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
 

Ing. Kemp- dal návrh na doplnenie do bodu rôzne- Návrh Zmluvy o spolupráci pri 
budovaní asfaltového telesa cesty funkčnej triedy C3 s výhľadom dobudovania na 
funkčnú triedu C2 v k.ú. Krupina, lokalita Krupina Sever medzi Mestom Krupina 
a Ľubomírom Dadom, Osloboditeľov 931, 963 01 Krupina, IČO 34788905.  
za: 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
 
Mgr. Anna Borbuliaková- dala návrh na doplnenie do bodu rôzne- Doriešenie 
vysielania Katv do konca kalendárneho roka 2022.  
za: 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Michal Strelec 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 286/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie v zložení:   
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Michal Strelec 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Jozef Lutter 
ospravedlnený: 0 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Mgr. Anna Surovcová, Ing. Jaroslav Bellák  
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Homolová 
 
Bod 2: Správa o činnosti MsR v Krupine - primátor mesta 
Primátor mesta- oboznámil prítomných o zasadnutí Mestskej rady, ktorá sa konala 
dňa 19.10.2022 o 15.00 hod. Oboznámil prítomných o dôležitých témach, ktoré vzišli 
zo zasadnutia Mestskej rady v Krupine. 
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primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu, nikto z prítomných sa neprihlásil 
do rozpravy, tak ju primátor mesta ukončil a dal hlasovať o návrhu uznesenia.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 287/2022-MsZ                                                                                                                              
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
Správu o činnosti Mestskej rady v Krupine, ktorá sa konala dňa 19.10.2022 o 15.00 
hod.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Jozef Lutter 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 3: Schválenie návrhu Dodatku č. 2 a návrhu Dodatku č. 3 Zmluvy o dielo, 
ktorej predmetom je zhotovenie diela „Rekonštrukcia atletických zariadení v 
areáli základných škôl v Krupine“ – Ing. Belláková 
Ing. Belláková- V súvislosti s investičnou akciou „Rekonštrukcia atletických zariadení 
v areáli základných škôl v Krupine ", ktorá je realizovaná s finančnou podporou 
Fondu na podporu športu vo výške 260 928,50 € a Banskobystrickým samosprávnym 
krajom vo výške 160 783,75 € vznikli súvisiace výdavky, ktoré neboli zahrnuté v 
rozpočte mesta Krupina na rok 2022. V priebehu stavebných prác došlo k navýšeniu 
rozpočtu z dôvodu zmien, ktoré nebolo možné predpokladať v čase spracovania 
cenovej ponuky. Rozpočet bol rozšírený o položky vo výške 28 745,03 € s DPH. 
Dodatok č. 2 okrem navýšenia ceny diela rieši aj predĺženie termínu realizácie 
investičnej akcie práve z dôvodu vzniku neočakávaných prác. V priebehu realizácie 
projektu vznikla požiadavka na vybudovanie chodníka okolo ihriska, ktorý budú 
využívať najmä žiaci Základnej školy E. M. Šoltésovej na presun medzi jednotlivými 
budovami základnej školy. Rozpočet bol týmto navýšený o položky vo výške 30 
824,35 € s DPH. Dodatok č. 3 okrem navýšenia ceny diela rieši aj predĺženie termínu 
realizácie investičnej akcie práve z dôvodu vzniku vyvolanej investície. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Michal Strelec- chcel poďakovať, že sa tento projekt podaril  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 288/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
a) návrh Dodatku č. 2 Zmluvy o dielo, ktorej predmetom je zhotovenie diela 
„Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v Krupine", 
b) uzavretie predmetného dodatku s dodávateľom Metrostav Slovakia a.s., Mlynské 
Nivy 68, 824 77 Bratislava, IČO: 47144190 na základe výsledku verejného 
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obstarávania v súlade s § 117 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na realizáciu diela vo výške 28 745,03 
EUR. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Jozef Lutter 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 289/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
d) návrh Dodatku č. 3 Zmluvy o dielo, ktorej predmetom je zhotovenie diela 
„Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v Krupine", 
e) uzavretie predmetného dodatku s dodávateľom Metrostav Slovakia a.s., Mlynské 
Nivy 68, 824 77 Bratislava, IČO: 47144190 na základe výsledku verejného 
obstarávania v súlade s § 117 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 
f) zabezpečenie finančných prostriedkov na realizáciu diela vo výške 30 824,35 EUR. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Jozef Lutter 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 4: Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných 
podkladov pre zákazku "Detské inkluzívne ihrisko RODINKA v Krupine" – Ing. 
Belláková 
 
Ing. Belláková - Mesto Krupina získalo dotáciu z Ministerstva práce, sociálnych vecí 
a rodiny SR vo výške 48.000 € na vybudovanie detského inkluzívneho ihriska 
RODINKA. Účelom investičnej akcie je vytvorenie priestoru na podporu socializácie a 
inklúzie detí formou detského ihriska. Jeho realizáciu zabezpečí Mesto Krupina na 
základe projektovej dokumentácie doručenej Poskytovateľom. Okrem výroby a 
montáže hracích prvkov vhodných aj deti zo zdravotným znevýhodnením sa jedná o 
terénne úpravy a vybudovanie dopadových a spevnených plôch. Predkladaný návrh 
na uznesenie súvisí s procesom verejného obstarávania stavebných prác, ktorých 
predpokladaná hodnota predstavuje sumu 119.298 €. 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Martin Selecký- dal dotaz, prečo toto schválenie tlačíme, aby sa to hneď 
schválilo, prečo to nemôže počkať mesiac, keď bude už nové zastupiteľstvo 
Ing. Belláková- je tam dlhšia lehota na výstavbu, lebo tie hracie prvky sa vyrábajú 
a je potrebné to obstarať, aby sa to mohlo zadať do výroby, termín na realizáciu je 
v budúcom roku, bola preposlaná projektová dokumentácia a je tam všetko potrebné 
Mgr. Marián Hecl- myslí si, že Krupina má solídny počet ihrísk, ale suma 70 000 € je 
veľmi veľká, nie je potrebné to hneď odsúhlasiť, malo by to prejsť Komisiou, lebo 
v súčasnej ekonomickej situácii je to veľa 
Mgr. Michal Strelec- viem, že už toto ihrisko sme spomínali, že sa uvažuje o ihrisku 
na tejto ploche, už vtedy sa vyjadril, že je to jediná zelená plocha na hranie pre deti 
v meste, po okolnostiach predošlých  a to, že sme nemali informácie o tomto ihrisku, 
len sa niečo chystá, za seba hovorí, že si to nestihol naštudovať tak, aby bol ochotný 
za to hlasovať a potom polemizovať o tom, či tie hracie prvky sú tam vhodné atď., 
všetky takéto veci by mali prechádzať aj Komisiou školstva, mládeže, nie je za to, 
aby sa teraz rozhodlo o tejto realizácii tri dni pred voľbami, nie je to dostatočne 
prebrané 
Primátor mesta- spresnil, že je to len začiatok procesu, aby sa mohlo začať verejné 
obstarávanie, o cene si myslí, že by po verejnom obstarávaní mala byť oveľa menšia 
a nebude korešpondovať s cenami z  Cenkrosu 
Mgr. Anna Borbuliaková- je to proces obstarávania, z toho procesu sa dá vycúvať, 
ale keď to súčasné zastupiteľstvo zablokuje,  a kým sa k tomu dostanú nový 
poslanci, tak sa skráti čas na samotnú realizáciu. Ďalej reagovala na Majerský rad. 
Prestaňte oponovať s Majerským radom, ihriská na Majerskom rade fungujú, dostali 
sme 48.000 € dotáciu, je to len proces obstarávania, a môže sa to zablokovať na 
dlhšiu dobu ak sa to neodúhlasí, je to hlavne pre deti so zdravotnými 
znevýhodneniami, ide tu teraz o to, aby sa proces začal, ak nebudú na to peniaze, 
nikde nie je napísané, že sa to musí začať budovať 
Mgr. Martin Selecký- bolo dané, že sa nebudeme ničím zaoberať, keď to neprejde 
cez Komisiu, zase porušujeme  veci čo sa dohodlo, zase riešime veci, ktoré neprešli 
cez Komisie 
Primátor mesta- dotáciu máme schválenú, je ju treba do určitého času minúť a toto je 
len proces začiatku, aby sa mohlo spraviť verejné obstarávania, ak to bude finančne 
náročné, tak sa rozhodneme, či do toho ideme či nie, keď bude suma vysúťažená 
potom to dáme do Komisii, a tam prebehnú rozhodovacie procesy 
Ing. Eva Lukáčová- ja súhlasím s Dajanou Bellákovou, s hľadiska procesu VO je 
úplne jedno či tu budeme my, alebo iné zastupiteľstvo, lebo podmienky VO sú pevne 
dané a či to odsúhlasíme alebo nie, rozhodujúce je to či sa schváli Zmluva, bolo tu 
dosť výnimiek, ktoré nešli cez Komisie a riešili sa na zastupiteľstve 
Mgr. Michal Strelec- ja som povedal, že polemizovalo sa o ploche, ani sa 
neurážame, že to nešlo cez Komisie, mal byť ten priestor, aby sa k tomu poslanci 
vyjadrili pred zasadnutím MsZ, každý je zodpovedný za to, ako hlasuje, ja som 
povedal za seba, že ten proces, aby som bol u zrozumiteľný mi tam chýbal 
Ing. Jaroslav Bellák- ja som sa k tomu na rade vyjadroval, že prešli od Komisii len tri 
dni, a na rade sme to už preberali, to bol len komentár, nemal by sa z toho stávať 
štandard, že materiály neprejdú cez Komisie. Hľadáme také riešenia, že pri realizácii 
si vieme aj svojpomocne pomôcť a tým ušetriť nejaké financie, nakombinovať čo sa 
bude obstarávať a čo Mesto si vie svojpomocne urobiť, hľadať šetrenie financií, je to 
dosť veľká suma  
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Ing. Stanislava Pavlendová- je dobré, že Mesto dostalo dotáciu, ale treba brať aj 
vyjadrenie ekonómky, ktorá neodporučila túto realizáciu ihriska   
Mgr. Marián Hecl- v podstate nehlasujeme o žiadnych peniazoch, čo by sme mali 
financovať, ale sú to len podklady do súťaže, nikoho nezaťažíme, ale môžeme 
dopredu mať pripravené podklady  pre budúce zastupiteľstvo a bude na nich či túto 
realizáciu príjmu alebo nie, určite podporí toto, myslel si, že sa ide hlasovať 
o financiách, ale po vysvetlení toto uznesenie podporí 
Ing. Jaroslav Bellák- dal dotaz, či máme právo odmietnuť potom ponuku 
a nepodpísať zmluvu 
Ing. Belláková- vo VO máme možnosť nepodpísať zmluvu, zmluvu s ministerstvom 
máme už dávno podpísanú, aj peniaze, ale môže sa dotácia vrátiť, dlhý proces bol 
v zhotovení projektovej dokumentácie, lebo sú to špeciálne hracie prvky 
Mgr. Anna Borbuliaková- uzavrela diskusiu k tomuto uzneseniu a poslanci pristúpili 
k hlasovaniu   
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 290/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
návrh zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku 
s názvom „Detské inkluzívne ihrisko RODINKA v Krupine“ v zmysle zákona č. 
343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov. 
a to 8 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Jozef Lutter, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Ing. Stanislava 
Pavlendová 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Anna Surovcová- či je nutné schváliť toto uznesenie teraz, navrhla schvaľovať 
až keď bude nové zastupiteľstvo, držte si to v agende, aby ste to novému 
zastupiteľstvu dali s vysvetlením, preložiť toto uznesenie do najbližšieho 
zastupiteľstva 
Ing. Belláková- uznesenie predložila, aby sa počítalo stým, že sa bude musieť zriadiť 
komisia  
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Poslanci pristúpili k hlasovaniu stiahnutia tohto uznesenia a prerokovania na 
najbližšom MsZ po voľbách.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Martin Selecký 
ospravedlnený: 0 
 
Uznesenie č. /2022-MsZ                         Stiahnuté uznesenie                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zriadenie komisie za účelom otvárania ponúk, vyhodnotenia splnenia podmienok 
účasti a vyhodnotenia súťažných ponúk v zmysle ustanovenia zákona o verejnom 
obstarávaní k zákazke s názvom "Detské inkluzívne ihrisko RODINKA v Krupine" 
v zložení  
predseda komisie:  
členovia s právom vyhodnocovania:  
členovia bez práva vyhodnocovania:  
a to  hlasmi z  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za:  
proti:  
zdržal sa:  
neprítomní:  
ospravedlnený:  
 
 
Dôvodová správa:  
Proces verejného obstarávania bude realizovaný prostredníctvom elektronickej 
platformy systému EVO. Členovia komisie musia byť zaregistrovaní v systéme a v 
deň otvárania a vyhodnocovania ponúk sa do systému musia prihlásiť, aby mali k 
jednotlivým ponukám prístup. 
 
Bod 5: Výstupy z komisií 
 
5a) Komisia rozvoja mesta 
 
a1) oddelenie správy majetku mesta- Ing. Maliniaková  
 
1.) Schválený zámer prenájmu pozemku v prospech Oľgy Paulínyovej, bytom Nad 
Kotlom 977/22, Krupina, bol zverejnený na úradnej tabuli a internetovej stránke 
mesta dňa 10.10.2022. 
Následne na základe schváleného zámeru predkladám návrh uznesenia na 
prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa. K samotnému schváleniu 
prenájmu pozemku je potrebných 8 hlasov. 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 291/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s § 9 a ods. 9 
písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
menovite pozemok vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, časť parcely registra 
E č. 247/8 o výmere 143 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v 
požadovanej výmere 31 m2, v prospech žiadateľky Oľgy Paulínyovej, rod. Popálená, 
bytom Nad Kotlom 977/22, Krupina, vo výške nájomného 0,10 Eur/m2/rok, na dobu 
neurčitú s výpovednou lehotou jeden mesiac, za účelom skladovania palivového 
dreva na zelenom páse pred rodinným domom s. č. 977 vo vlastníctve žiadateľky, s 
podmienkou neobmedzovania premávky na ulici Nad Kotlom v Krupine.  
Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný mestský pozemok je 
priľahlým pozemkom k rodinnému domu s.č. 977 vo vlastníctve žiadateľky, užívaním 
pozemku v požadovanej výmere a určenej polohe nikoho neobmedzí, nakoľko 
podmienkou nájomnej zmluvy bude neobmedzovať premávku na ulici Nad Kotlom v 
Krupine.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
2.) Schválený zámer prenájmu pozemku v prospech Poľovníckeho združenia 
KUKUČKA Krupina, so sídlom Geschwindova 1, 963 01 Krupina, IČO: 31921183, bol 
zverejnený na úradnej tabuli a internetovej stránke mesta dňa 10.10.2022. 
Následne na základe schváleného zámeru predkladám návrh uznesenia na 
prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa. K samotnému schváleniu 
prenájmu pozemku je potrebných 8 hlasov. 
 
Uznesenie č. 292/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s § 9 a ods. 9 
písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
menovite  
pozemky vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, nachádzajúce sa v poľovnom 
revíry KUKUČKA :  
- parcela KN-C č. 2742 o výmere 7416 m2, trvalý trávnatý porast, evidovaná na LV č. 
2383, (lokalita Habanky- Krížiky)  
- parcela KN-E č. 5099/1 o výmere 11 499 m2, trvalý trávnatý porast, v úžitkovej 
ploche 5 500 m2, evidovaná na LV č. 4429, (lokalita Nová Hora – Húžvovka) 
- parcela KN-E č. 5099/2 o výmere 11 554 m2, trvalý trávnatý porast, v úžitkovej 
ploche 10 000 m2, evidovaná na LV č. 4429, (lokalita Nová Hora – Húžvovka)  
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- parcela KN-E č. 4027 o výmere 31 791 m2 v podiele 1/2, čo predstavuje 12 396 m2, 
druh pozemku trvalý trávnatý porast, evidovaná na LV č. 5414 (lokalita Nová Hora- 
Farkaška, Suchý potok)  
- parcela KN-E č. 5667/22 o výmere 530 m2, lesný pozemok – v stave reg. C ako 
trvalý trávnatý porast, v úžitkovej ploche 340 m2, evidovaná na LV č. 4578 (lokalita 
Nová Hora- Farkaška, Suchý potok)  
v celkovej výmere 35 652 m2, v prospech Poľovníckeho združenia KUKUČKA 
Krupina, so sídlom Geschwindova 1, 963 01 Krupina, IČO: 31921183, vo výške 
nájomného 95,- Eur/ha/rok, na dobu určitú 5 rokov, na poľnohospodárske účely.  
Jedná sa o inú osobu, ktorá nie je podnikateľom prevádzkujúcim podnik v oblasti 
poľnohospodárstva, na ktorého sa nevzťahujú ustanovenia § 7 a nasl. Zákona č. 
504/2003 Z.z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho 
podniku a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov, ale vykonáva 
poľnohospodársku činnosť vo svojom poľovnom revíry.  
Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že časť katastrálneho územia, kde sa 
predmetné pozemky nachádzajú, žiadateľ bude užívať na základe postúpenia 
užívania poľovného revíru KUKUČKA na obdobie 15 rokov. Pozemky boli doteraz 
žiadateľom riadne užívané a obhospodarované, čím dochádzalo k zvyšovaniu bonity 
poľnohospodárskej pôdy a zároveň si žiadateľ plnil riadne svoje zákonné povinnosti 
užívateľa predmetu nájmu. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
3.) Schválený zámer v prospech Poľovného združenia Javor Krupina, so sídlom 
Krupina 1096/21, 963 01 Krupina, IČO:31921175 bol zverejnený na úradnej tabuli a 
internetovej stránke mesta dňa 10.10.2022. Následne na základe schváleného 
zámeru predkladám návrh uznesenia na postúpenie užívania poľovného revíru č. 16 
Javor Krupina na základe Zmluvy o užívaní Poľovného revíru č.16 Javor Krupina. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 293/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
postúpenie užívania poľovného revíru č.16 Javor Krupina ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, v súlade s uznesením č. 125/2022-MsZ,  
doterajšiemu užívateľovi poľovného revíru č. 16 Javor Krupina Poľovnému združeniu 
Javor Krupina, so sídlom Krupina 1096/21, 963 01 Krupina, IČO:31921175, ktoré je 
organizačnou zložkou SPZ, podľa predloženého návrhu Zmluvy o užívaní Poľovného 
revíru č.16 Javor Krupina, na obdobie 15 rokov od podpisu a účinnosti zmluvy medzi 
vlastníkmi poľovných pozemkov, a to Mestom Krupina, so sídlom: Svätotrojičné 
námestie 4/4, 963 01 Krupina, Ing. Petrom Filušom, bytom Tanistravár 1096/21, 963 
01 Krupina a Branislavom Martinkom, bytom Somolického 436/1, 960 01 Zvolen a 
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doterajším užívateľom poľovného revíru Poľovným združením Javor Krupina, so 
sídlom Krupina 1096/21, 963 01 Krupina, IČO:31921175, ktoré je organizačnou 
zložkou SPZ, za náhradu za užívanie poľovného revíru č.16 Javor Krupina vo výške 
2,37 €/ha/ročne lesného pozemku a 0,792 €/ha/ročne poľnohospodárskych 
pozemkov (TTP, orná pôda, ostatné plochy) a iné poľovné pozemky, pričom výmera 
pozemkov vo vlastníctve mesta Krupina predstavuje 1014,42 ha, z toho  
lesné pozemky majú výmeru 929,42 ha a poľnohospodárska pôda a iné poľovné 
pozemky sú o výmere 84,99 ha.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
4.) Návrh uznesenia k uzatvoreniu zmluvného vzťahu v Memorande o spolupráci. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 294/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
memorandum o spolupráci medzi Mestom Krupina a PZ Javor Krupina, ako 
zabezpečenie realizácie uznesenia č. 125/2022-MsZ.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
5.) Návrh uznesenia na prenájom pozemkov so stĺpmi pre umiestnenie informačno-
navigačných tabúľ v prospech spoločnosti VEGO MARKETING s.r.o., Timravy 12, 
974 01 Banská Bystrica 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 295/2022-MsZ         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
a) spôsob prenájmu majetku, bližšie špecifikovaného v písm. b) tohto uznesenia, 
ako prípad hodný osobitného zreteľa,  

b) zámer prenájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s § 
9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, konkrétne  
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časť pozemku vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, okres Krupina, 
nachádzajúci sa  

 

 ul. M. R. 
Štefánika,  
na ktorých sú umiestnené stĺpy (v minulosti využívané pre miestny rozhlas),  
z dôvodu umiestnenia 2 ks informačno-navigačných tabúľ o veľkosti 80 x 120 cm, t.j.: 
0,96 m2. Jedná sa o zabratie plochy spolu o výmere 1,92 m2, v prospech spoločnosti 
VEGO MARKETING s.r.o., Timravy 12, 974 01 Banská Bystrica na dobu určitú do 
9.11.2024, vo výške nájomného 100,- Eur/rok/ks reklamného zariadenia, čo celkovo 
predstavuje výšku nájomného 200,- Eur/ rok.  
Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že pozemky na ktorých sú 
umiestnené stĺpy, doteraz žiadateľ dlhodobo užíval za účelom umiestnenia 
informačno-navigačných tabúľ na základe Nájomnej zmluvy č. 241312020, o 
prenájom pozemkov nikto iný neprejavil záujem. Umiestnením informačno-
navigačných tabúľ dôjde k využitiu uvedených pozemkov aj so stĺpmi. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
a2) oddelenie školstva a organizačné oddelenie- Ing. Žabková 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 296/2022-MsZ          
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
r u š í 
Uznesenie č. 269/2022 zo 7. zasadnutia MsZ konaného 28.9.2022 v znení- 
poskytnutie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Súkromnej materskej škole, 
Školská 2344, Krupina v čiastke 8970,57 € na dofinancovanie miezd, odvodov, 
doplatok stravy zamestnancom  súvisiacich s   novovzniknutou triedou  s kapacitou 
15 detí.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Borbuliaková 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
Dňa 31. augusta  2022  riaditeľka  Súkromnej materskej školy  Mgr. Ingrid Kohútová  
požiadala  MsZ o navýšenie rozpočtu  o 13.800,- € na dofinancovanie bežných 
výdavkov, miezd a odvodov pre 2 pedagogických zamestnancov a jedného 
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nepedagogického zamestnanca v novovzniknutej triede kde rozšírila prístavbou  
k budove súčasnú kapacitu materskej školy o 15 miest od 1. septembra 2022. 
Na zasadnutí Komisie rozvoja dňa 13.9.2022 bola požiadavka na pani riaditeľku   
Mgr. Ingrid Kohútovú doplniť žiadosť o podrobný rozpis potrebných finančných 
prostriedkov súvisiacich s prevádzkou danej novovzniknutej triedy. Následne 
riaditeľka SMŠ predložila podrobný rozpis k pôvodnej žiadosti vo výške 8.970,57 €. 
Žiadosti riaditeľky SMŠ boli zaslané v materiáloch na rokovanie MsZ, ktoré sa konalo 
dňa 28.9.2022.  
Legislatíva: 

V zmysle § 39hh ods. 3  zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve v znení neskorších predpisov - Prechodné ustanovenia 
k úpravám účinným od 1. januára 2022 

Obec uzatvorí zmluvu o financovaní s príslušným zriaďovateľom na rok 2022 do 
31. januára 2022 na základe údajov o počte detí, žiakov a poslucháčov podľa stavu 
k 15. septembru 2021; 

Obec v zmysle § 6 ods.12 písm. k) poskytne finančné prostriedky na žiaka cirkevnej 
základnej umeleckej školy, žiaka súkromnej základnej umeleckej školy, poslucháča 
cirkevnej jazykovej školy, poslucháča súkromnej jazykovej školy, dieťa cirkevnej 
materskej školy, dieťa súkromnej materskej školy, dieťa cirkevného školského 
zariadenia a dieťa súkromného školského zariadenia z finančných prostriedkov 
poukázaných podľa osobitného predpisu v plnej výške sumy určenej na mzdy a 
prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa 
materskej školy a dieťa školského zariadenia vypočítanej podľa osobitného predpisu.  

V zmysle § 9n zákona č. 597/2003 Z.z. o financovaní základných škôl, stredných 
škôl a školských zariadení v zmysle prechodného ustanovenia k úpravám 
účinným od 1.januára 2022, platí, že sa:  
Na účely rozdeľovania a poukazovania výnosu dane z príjmov obciam na rok 2022  
použijú údaje o počte detí, žiakov a poslucháčov cirkevných základných umeleckých 
škôl, cirkevných jazykových škôl, cirkevných materských škôl a cirkevných školských 
zariadení, súkromných základných umeleckých škôl, súkromných jazykových škôl, 
súkromných materských škôl a súkromných školských zariadení podľa stavu k 15. 
septembru 2021. 
 
Záver: Mesto Krupina neodporúča poskytnúť finančné prostriedky Súkromnej 
materskej škole  

1. skutočnosť, že pani riaditeľka Súkromnej materskej školy zvýšila kapacitu od 

1.9.2022 o 15 detí sa vykázala vo výkazoch k 15.9.2022 a bude napočítaná 

do podielových daní na rok 2023,  

2. vzhľadom na uvedené skutočnosti, najmä ust. 9n 597/2003 Z.z.  by došlo  

k porušeniu § 31 finančnej  disciplíny zákona 523/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

3. nie je možné poskytnúť na uvedený účel  ani  dotáciu v zmysle VZN č. 

2/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Krupina vzhľadom na to, že 

v zmysle § 5 ods. 4 tohto VZN dotáciu nie je možné poskytnúť na úhradu 

miezd, platov a odmien.  
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Mestský úrad Krupina vzhľadom na hore uvedené skutočnosti  doporučuje 
zrušiť uznesenie MsZ č. 269/2022, ktoré bolo prerokované pred jeho 
pozastavením v  Mestskej rade dňa 6.októbra 2022.   
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Oľga Búryová- chcela si len ujasniť, že sa hlasuje o zrušení uznesenia   
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 297/2022-MsZ          
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta  Súkromnej materskej škole, Školská 2344, 
Krupina zastúpenej riaditeľkou Mgr. Ingrid Kohútovou v sume 4 800,- € na bežné 
výdavky. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Borbuliaková 
ospravedlnený: 0 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Primátor mesta- návrh bol, aby sme dotáciu pre Súkromnú MŠ vedeli poskytnúť 
a týmto spôsobom sa to dá  
 
Dôvodová správa: 
Dňa 14.septembra 2022 riaditeľka Súkromnej materskej školy Mgr.Ingrid Kohútová 
požiadala Mestské zastupiteľstvo o navýšenie rozpočtu o 4 800,- € na pokrytie 
bežných výdavkov, energií v súvislosti s novootvorenou triedou, kde zvýšila kapacitu 
súkromnej materskej školy o 15 detí. 
Záver: 
Mestský úrad Krupina odporúča poskytnúť dotáciu v zmysle Všeobecne záväzného 
nariadenia  č. 6/2022 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Krupina.  
 
 
a3) ekonomické oddelenie- Ing. Slúková 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 298/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
aktualizáciu rozpočtu pre Materskú školu so sídlom Malinovského 874, v Krupine, 
navýšenie finančných prostriedkov o 5000,- € na pokrytie nákladov spojených s 
odstránením havarijného stavu vodovodného potrubia a opakované vytopenia 
priestorov.  
a to 11  hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Borbuliaková 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
Dňa 04.10.2022 bola na MsÚ doručená žiadosť, kde pani riaditeľka Mgr. Filušová 
žiada o poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu 
vodovodného potrubia. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 299/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
dotáciu pre zariadenie SVETLO Krupina n.o., 29. Augusta 630/25 Krupina, v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Krupina, vo výške 10 816 € na dofinancovanie 
poskytovania sociálnej služby v roku 2022.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Borbuliaková 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
Dňa 04.10.2022 bola na MsÚ doručená žiadosť, kde pani riaditeľka Mgr. Hudecová 
žiada o dotáciu na dofinancovanie zvýšených nákladov na čistiace a dezinfekčné 
prostriedky, zdravotnícky materiál, OOPP, zvýšených nákladov na pranie bielizne a 
chýbajúcich platieb od klientov. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 300/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 5 072,05 €, na 
vybudovanie priepustu na odvádzanie dažďových povrchových vôd – miestna 
komunikácia Tanistravár Krupina, z dôvodu odstránenia havarijnej situácie.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava 
Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Borbuliaková 
ospravedlnený: 0 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Primátor mesta- po dokončení prác v areáli, sa zvolá stretnutie zo základnými 
školami a dajú sa pokyny na usmernenie detí, kadiaľ budú môcť prechádzať  
Mgr. Marián Hecl- je tam dôležité, aby tam bol správca, treba jednať zo školou, aby 
sa tam dal správca 
Primátor mesta- pripomínam dátum, do otvorenia tam musia byť tabule, otváracie 
hodiny a dohodnúť správcu, ktorý bude za to zodpovedný 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 301/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 38 676,40 €, na 
zhotovenie diela: „Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v 
Krupine“ dodávateľom Metrostav Slovakia a.s., Mlynské Nivy 68, 824 77 Bratislava 
26. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
V prípade schválenia uznesení z oddelenia projektového manažmentu je potrebné 
uskutočniť prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu na dofinancovanie 
dodatočne vyvolaných investícií. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 302/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
aktualizáciu schváleného rozpočtu mesta Krupina na rok 2022 z podielových daní vo 
výške 11 340 €, na vypracovanie „Štúdie realizovateľnosti cyklotrasy v meste 
Krupina“ zhotoviteľom DOPRAVOPROJEKT a.s. Kominárska 2,4, 832 03 Bratislava. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Michal Strelec-  prechádzal si zápisy z Komisii, a natrafil na uznesenie, kde sme 
schvaľovali túto štúdiu pred dvomi rokmi, a teraz sa k tomu dostávame, je to dosť 
dlhá doba 
Ing. Eva Lukáčová- aký bude stav rezervného fondu, po týchto uzneseniach 
Primátor mesta- treba ozrejmiť, že boli tri kolá VO ohľadom projektanta, a až na tretí 
krát sa nám podarilo získať Dopravoprojekt, ktorý ako jediná spoločnosť sa na to dali, 
len na vysvetlenie, že sme sa tým zaoberali, návrh zmluvy nám poslali po urgenciách 
až teraz  
 
Dôvodová správa: 
Aktualizáciu schváleného rozpočtu mesta Krupina na rok 2022 je potrebné vykonať 
na základe podpísanej zmluvy o dielo so zhotoviteľom DOPRAVOPROJEKT a.s. 
Kominárska 2,4, 832 03 Bratislava, dňa 19.9.2022. 
 
Bod 6: Stanovisko hlavnej kontrolórky Mesta Krupina k dodržaniu podmienok 
na prijatie návratných zdrojov financovania – hlavná kontrolórka  
 
hlavná kontrolórka- Predmetom overenia je preverenie dodržania podmienok pre 
prijatie návratných zdrojov financovania pred ich prijatím k dátumu 30.09.2022.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Ing. Eva Lukáčová- veľmi dôležitá informácia pre zastupiteľstvo, aby sa vedelo ako 
na tom sme s financiami  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 303/2022-MsZ                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
Stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Krupina k dodržaniu podmienok  na prijatie 
návratných zdrojov financovania k 30.09.2022. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 304/2022-MsZ                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
Stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Krupina k dodržaniu podmienok  na prijatie   
návratných zdrojov financovania – Preklenovací úver v zmysle  najvýhodnejšej ponuky 
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banky, na vyplatenie ceny celého diela v sume 544 216,41€, investičnej akcie 
Revitalizácia medziblokových priestorov sídliska Majerský rad v meste Krupina. 
a to 11  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Jozef Lutter 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 305/2022-MsZ                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
Stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Krupina k dodržaniu podmienok  na prijatie 
návratných zdrojov financovania – Splátkový úver  z Enviromentálneho fondu 
v zmysle špecifikácie podpory formou úveru pre obce a vyššie územné celky, na 
zhotovenie diela „Dostavba vodovodnej siete Krupina – Kopanice a vodojem 
Kopanice“ v celkovej výške 404 246,46 Eur s DPH. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
Pri návratných zdrojoch financovania hlavný kontrolór preveruje dodržanie 
podmienok pre prijatie návratných zdrojoch financovania a sleduje stav a vývoj dlhu. 
V zmysle § 17 odst. 6 písm. a) a b),  zák. 583/2004 Z.z. v znení neskorších 
predpisov musia byť splnené súčasne nasledovné podmienky. Celková suma dlhu 
obce alebo vyššieho územného celku neprekročí 60 % skutočných bežných príjmov 
predchádzajúceho rozpočtového roka a suma ročných splátok návratných zdrojov 
financovania vrátane úhrady výnosov neprekročí 25 % skutočných bežných príjmov 
predchádzajúceho rozpočtového roka. 

 
Bod 7: Rôzne 
 
1.) PUMPTRACK VIAKORP ARÉNA KRUPINA – primátor mesta 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Anna Borbuliaková- teší sa, že deti budú mať konečne dráhu, chce sa 
spoločnosti Viakorp touto cestou srdečne poďakovať 
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Mgr. Marián Hecl- vyrazili ste mi dych, že sa ešte v dnešnej dobe nájde firma, ktorá 
dokáže urobiť niečo pre vlastné mesto, pevne verím, že to nebola len iniciatíva firmy, 
ale že aj primátor zohral úlohu s jednaním firmou, treba poďakovať všetkým tým, 
ktorí s firmou jednali, a dokázali ich presvedčiť na takúto akciu v meste, ak sa to 
podarí, tak to bude jeden z najkrajších darov pre naše deti. Keď sme vtedy s tou 
Košickou firmou prechádzali po meste, tak si myslel, že je to len ilúzia a teší sa, že 
sa bude veľké množstvo detí tešiť tejto dráhe 
Primátor mesta- tiež sa chce verejne poďakovať spoločnosti Viakorp, jedinou 
podmienkou bolo, aby sa tá aréna volala PUMPTRACK VIAKORP ARÉNA 
KRUPINA, odoslali sme už aj projekt na zázemie tenisových kurtov a verím že BBSK 
tento projekt podporí finančne 
Mgr. Michal Strelec- chce sa spýtať, je to vypracované podľa projektu, ako to bolo 
navrhované 
Primátor mesta- ukázal projektovú dokumentáciu a podľa nej vybudujú pumptrackovú 
dráhu 
Mgr. Michal Strelec- ďakujeme aj všetkým tým, ktorí pripravovali tento projekt, na 
Komisiách a na Meste sa robilo všetko pre to, aby tento projekt bol pripravený, bonus 
je, že sa našiel sponzor tohto projektu 
Ing. Eva Lukáčová- tento projekt sa podarí len vtedy, keď fungujú v meste vzťahy- 
medzi Mestom a firmami, treba si vážiť takýchto podnikateľov, ktorí chcú pre mesto 
niečo spraviť, treba tejto spoločnosti poďakovať, že vyšli Mestu Krupina v ústrety  
JUDr. Kocková- právnička mesta, vlastníctvo pozemku sa nemení, jediné čo Mesto 
poskytuje je projektovú dokumentáciu 
 
Uznesenie č. 306/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
-  pozemok KNC parc.č. 401/5, záhrada o výmere 3136 m2, vo vlastníctve mesta 
nachádzajúceho sa v katastrálnom území Krupina, LV č. 189, použiť na účel 
vybudovania Pumptrackovej dráhy s názvom  PUMPTRACK VIAKORP ARÉNA 
KRUPINA,  zhotoviteľa a investora spoločnosti VIAKORP s.r.o. so sídlom Strážska 
cesta 7892, 960 01 Zvolen-Tepličky, IČO: 50 228 455, podľa projektovej 
dokumentácie s názvom Výstavba cyklistickej dráhy „PUMPTRACK“ s asfaltovou 
úpravou v meste Krupina  zabezpečenej mestom Krupina, vyhotovenej Ing.arch. 
Igorom Hradským č.a. 2495 AA s dátumom 03/2022, 
-  bezodplatné prevzatie  Pumptrackovej dráhy s názvom  PUMPTRACK VIAKORP 
ARÉNA KRUPINA od spoločnosti VIAKORP s.r.o. so sídlom Strážska cesta 7892, 
960 01 Zvolen-Tepličky, IČO: 50 228 455 do majetku mesta Krupina, 
- Memorandum o spolupráci uzavreté medzi Mestom Krupina a spoločnosťou 
VIAKORP s.r.o. so sídlom Strážska cesta 7892, 960  01 Zvolen-Tepličky, IČO: 50 
228 455, ktorého predmetom je spolupráca pri vybudovaní Pumptrackovej dráhy 
s názvom  PUMPTRACK VIAKORP ARÉNA KRUPINA. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. 
Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
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ospravedlnený: 0 
 
Mgr. Filušová-  riaditeľka MŠ, srdečne poďakovala za spoluprácu za toto volebné 
obdobie  
Mgr. Terenová- tiež sa poďakovala za ústretovosť, aby mohol Domček CVČ fungovať 
aj naďalej  
 
2.) Návrh Zmluvy o spolupráci pri budovaní asfaltového telesa cesty funkčnej 
triedy C3 s výhľadom dobudovania na funkčnú triedu C2 v k.ú. Krupina, 
lokalita Krupina Sever medzi Mestom Krupina a Ľubomírom Dadom, 
Osloboditeľov 931, 963 01 Krupina, IČO 34788905. – Ing. Kemp 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Primátor mesta- je tu návrh zmluvy, ak tam chcete niečo zakomponovať, treba to 
doplniť, navrhnúť  
Ing. Jaroslav Bellák- je ťažko sa k Zmluve vyjadrovať, keď sme ju videli 5 minút 
JUDr. Kocková- Právnička mesta, je možné ešte túto zmluvu doplniť  
Ing. Kemp- číslo parcely k ceste prišlo len včera  
Mgr. Marián Hecl- tí ľudia ktorí stým pracujú, sú väčší odborníci, keď niečo predložia 
tak urobia pre to všetko, aby to bolo v poriadku, musíme mať určitú dôveru ľudí, ktorí 
pracujú na Meste, Zmluvu ktorú pripravilo oddelenie výstavby, by sme nemali 
odsúvať o mesiac a ďalšiemu zastupiteľstvu, som za to, aby sa tá zmluva podpísala 
a budeme si držať palce aby Dadovci, všetky tie veci boli ochotný spraviť  
Primátor mesta- požiadal pána Kempa a právničku mesta, aby sa touto 
problematikou zaoberali, aby sme sa navzájom neblokovali a spravili korektnú 
zmluvu  
 
Uznesenie č. 307/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
a) s c h v a ľ u j e 
- spoluprácu pri budovaní asfaltového telesa cesty funkčnej triedy C3 s výhľadom 
dobudovania na funkčnú triedu C2 v k.ú. Krupina, lokalita Krupina Sever medzi 
Mestom Krupina a Ľubomírom Dadom, Osloboditeľov 931, 963 01 Krupina, IČO 
34788905, Marošom Dadom, J. Mikulku 10, 963 01 Krupina, Andrejom Dadom, D. 
Štúra 1443/40, 963 01 Krupina, na pozemkoch KN-C 9543/23, 9543/25, 4880/205, 
9543/1, 9543/21, 4880/2, 4880/193, 1946/1, 1946/7 v k.ú. Krupina vedúcich 
k rodinným a bytovým domom v danej lokalite,  
- predložený návrh Zmluvy o spolupráci medzi Mestom Krupina a Ľubomírom 
Dadom, ktorého návrh bude dopracovaný podľa následne predloženej projektovej 
dokumentácie 
 
b) u k l a d á 
- MsÚ v Krupine, po predložení projektovej dokumentácie Ľubomírom Dadom na    
vybudovanie asfaltového telesa cesty  funkčnej triedy C3 s výhľadom  dobudovania 
na funkčnú triedu C2 v k.ú. Krupina, lokalita Krupina Sever dopracovať návrh Zmluvy    
o spolupráci a zrealizovať uzavretie  Zmluvy o spolupráci 
a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef 
Lutter, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Stanislava Pavlendová 
neprítomný: Mgr. Martin Selecký 
ospravedlnený: 0 
 
 
3.) Doriešenie vysielania Katv do konca kalendárneho roka 2022 - Mgr. 
Borbuliaková 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Anna Borbuliaková- dnes boli na Gymnáziu natáčať monotému, a po rozhovore 
s p. Lukáčom, nie je stále pokrytý mesiac december, neviem či budú spokojní budúci 
poslanci, keď to nedoriešime 
Mgr. Marián Hecl- vysvetlil situáciu, na rade Katv sme prejednávali tieto problémy, aj 
s pani ekonómkou sme rozoberali tento problém, ktorý nastal, pán Lukáč nemá 
problém, že by to odvysielal v decembri, ale naplnil počet relácii do konca novembra. 
Aj túto reláciu čo sme schválili, čo sa spravilo za 4 roky odvysielali ako reláciu. Už 
sme to na minulom zastupiteľstve predložili, len sa o tom nehlasovalo, ak bude mať 
Mesto záujem, tak si bude môcť relácie objednať, ale nemôže to byť v rámci tej 
zmluvy. Môžme to teraz odsúhlasiť, ale budúce zastupiteľstvo môže zrušiť aj toto 
uznesenie ak sa prijme  a neobjednajú si relácie. Navrhol, aby Mesto našlo spôsob, 
aby sa v tom decembri vysielali relácie, diskutovali sme aj o tom prieskume trhu 
a následne sa nové zastupiteľstvo potom rozhodne, a predĺži sa to. Dal dotaz, či 
nejakým spôsobom máme šancu vnútiť novému zastupiteľstvu, aby v tom decembri  
si objednali relácie. Dnešným zastupiteľstvom, činnosť Redakčnej rady Katv v tomto 
volebnom období bola ukončená.  
Primátor mesta- konkrétny spracovaný návrh či je, je tam nejaká rezerva na reláciu 
Mgr. Marián Hecl- relácie mu vyjdú len do konca novembra, zadarmo nikto nebude 
vysielať, rezerva tam už nie je, ešte sa schválilo, že v mesiaci november sa natočí 
monotéma 60. výročie ZŠ E.M.Š  
Mgr. Anna Borbuliaková- koľko vychádza jedna relácia 
Ing. Slúková- 853 € je zazmluvnené 
Mgr. Anna Borbuliaková- či je možné aspoň 3 relácie zafinancovať do konca roka, 
navrhuje uznesenie schváliť na 3 relácie, ak bude niečo schválené a nebude sa to 
páčiť novému zastupiteľstvu tak to môže zrušiť   
Mgr. Marián Hecl- navrhuje schváliť, aj tak to pôjde už z nového rozpočtu, aby sa to 
tam zapracovalo 
Mgr. Michal Strelec- nesúhlasí stým, že by sme nechávali novému zastupiteľstvu 
nedokončenú vec. Zato, že sa to neustriehlo, tak nechceme nechať niečo novému 
zastupiteľstvu nevyriešené, musí to ísť novou objednávkou na 3 relácie na takúto 
sumu a dá sa to do rozpočtu na rok 2023 
Mgr. Anna Borbuliaková- tie 3 decembrové relácie, môžu ísť dodatkom k zmluve na 
ďalšie relácie   
Ing. Slúková- financovanie jedine zaktualizovať z podielových daní  
Ing. Stanislava Pavlendová- je za návrh ísť Dodatkom k zmluve, ak sú na to financie 
Primátor mesta- upraviť dodatkom k zmluve 
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Uznesenie č. 308/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
uzavrieť Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytnutí vysielacieho času a súvisiacich služieb 
v káblovej televízii pre Mesto Krupina zo dňa 31.3.2021, ktorým sa zmení rozsah 
relácií pre rok 2022 zvýšením o 3 relácie spravodajského charakteru.  
a to  11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Eva Lukáčová, Ing. 
Stanislava Pavlendová, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Jozef Lutter 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
4.) Mgr. Anna Surovcová- začali sa vypiľovať suché tuje na cintoríne, ľudia majú 
obavu, že je plán opätovne ich vysadiť, navrhuje radšej vysadiť inú drevinu  
Primátor mesta- suchých 18 ks tují sa odstráni do 1. novembra, neplánujeme 
vysádzať nové tuje  
 
Mgr. Borbuliaková- chcela by poprosiť primátora a zastupiteľstvo, že mala kontrolu 
na projekty, ktoré sa realizovali spoločne s Mestom Krupina, ZŠ a Mestskými lesmi, 
všetko prebehlo 100% a chce pochváliť ŹŠ a Mestské lesy za spoluprácu, chcela by 
poprosiť primátora, či by Mesto formou tlače alebo televízie mohlo vydať tlačovú 
správu, o týchto projektoch  
Primátor mesta- vydáme tlačovú správu  
 
Mgr. Michal Strelec- aktualizáciu Domčeka sme neriešili, lebo to nebolo v Komisii, čo 
podala pani Terenová 
 
Ing. Jozef Lutter- na Majerskom rade sa realizuje výsadba rastlín, či je to formou 
reklamácie 
Primátor mesta- formou reklamácie nie, je to v rámci toho, že chceme aby nám 
vyplatili finančné prostriedky, musí byť všetko spravené v rámci projektu, nepodarilo 
sa zakoreniť všetky stromčeky, tak sa musia vysádzať na novo, v rade pod kamerou 
všetky žijú a tie čo boli mimo kamery, tak boli vyschnuté, teraz sa tam dáva aj 
drevená konštrukcia, aby sa ujali, dosádzali sme ich preto, keď príde kontrola aby 
tam bolo všetko čo malo byť vysadené.  
 
Mgr. Marián Hecl- poďakoval sa všetkým za spoluprácu v tomto volebnom období 
Primátor mesta-  poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na zveľaďovaní nášho mesta  
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Bod 8: Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky 
zápisnice. 
Ukončenie zasadnutia 16.47 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 27. októbra 2022 
Zapísala: Ing. Tatiana Homolová 
 
 
 
Ing. Jaroslav Bellák 
Overovateľ I. 
 
 
 
 
                                                                              
 Mgr. Anna Surovcová                                                Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                   primátor mesta 
 


